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《四级作文范文带翻译：WAP手机的利弊》

在大学英语四级考试中，写作占试卷总分的15%，满分106.5分。除了阅读之外，英语
四级作文也是非常重要的。想要提升写作成绩，每天至少要坚持写一篇英语作文，下
面是我们整理好的四级作文范文。

四级作文范文带翻译：WAP手机的利弊

In recent years, the widespread use of wireless application protocol (WAP) handsets has
greatly enriched our daily life. WAP phones, as a new type of mobile phone, not only
enable us to make and receive calls, but also provide various convenient functions such
as sending text messages, browsing the Internet, and playing games.

With a WAP phone, we can access information anytime and anywhere, which greatly
facilitates our work and study. It allows us to stay connected with the world, even when
we are on the go. Moreover, WAP phones often come with powerful entertainment
functions, such as music and video players, which can effectively kill time during our
leisure time.

However, it is important to note that the excessive use of WAP phones can lead to some
potential problems, such as addiction and invasion of privacy. Therefore, we should use
WAP phones with a clear mind and take full advantage of their benefits while avoiding
their drawbacks.

近年来，无线应用协议(WAP)手机的广泛使用已经大大丰富了我们的生活。WAP手机
作为一种新型的移动电话，不仅使我们能够打电话和接电话，还提供了各种方便的功
能，如发送短信、浏览互联网和玩游戏。

有了WAP手机，我们就可以随时随地获取信息，这大大方便了我们的工作和学习。它
使我们能够与世界各地保持联系，即使在移动中也能够做到。此外，WAP手机通常带
有强大的娱乐功能，如音乐和视频播放器，这可以在我们的休闲时间有效地消磨时间
。

然而，值得注意的是，过度使用WAP手机可能会导致一些潜在的问题，如上瘾和隐私
侵犯。因此，我们应该清醒地使用WAP手机，并充分利用它们的好处，同时避免它们
的缺点。
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